
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 25. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 66
Ministeren oplyste under samrådet den 21. november 2014, at slægts- og lo-
kalhistoriske forskere primært bruger de digitale kilder, og at der er afsat mid-
ler til yderligere digitalisering. Har ministeren gjort sig overvejelser om, om det
materiale, der pt. ligger på Erhvervsarkivet skal digitaliseres inden for en over-
skuelig årrække, således at det kan gøres tilgængeligt for de mange forskere
og lokalhistoriske arkiver i det østjyske område, som er afhængige af materia-
let i forbindelse med formidlingen af den lokale historie?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Finn
Thranum (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på finn.thranum@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Møller Mortensen
formand
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